
REPUBLIKA HRVATSKA       
VIJEĆE ZA ELEKTRONIČKE MEDIJE 
 
        Zagreb, 10. rujna 2015. 
 
 

Z A P I S N I K 
 

s 42-15 sjednice Vijeća za elektroničke medije, održane dana 10. rujna 2015.  
 

Započeto u 10.05 
 
 
PRISUTNI: Mirjana Rakić, Damir Hajduk, Alemka Lisinski, Vesna Roller, Gordana Simonović i 

Robert Tomljenović 
 
NEDOSTAJE: Suzana Kunac 
 
OSTALI 
PRISUTNI: Nives Zvonarić 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica Vijeća Mirjana Rakić i konstatirala da postoji kvorum za 
donošenje pravovaljanih odluka te predložila sljedeći: 
 
D N E V N I   R E D: 

1. Ovjera zapisnika 
2. Utvrđivanje formalnih uvjeta ponuda pristiglih na Obavijest br. 02/15 za davanje 

koncesije za obavljanje djelatnosti radija na području grada Zagreba 
3. Novi radio – zahtjev za utvrđivanje nenastajanja nedopuštene koncentracije u smislu 

odredaba ZEM-a 
4. Prijedlog odluke o pokretanju postupka javne nabave bagatelne vrijednosti – izrada 

revizorskih izvješća 
5. Razno 

 
Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen  

 
Ad. 1. 
Jednoglasno su ovjereni zapisnici 35-15, 37-15, 38-15 i 39-15 sjednica Vijeća 
 
Ad. 2. 
Utvrđeno je da ponuda Kuće ljudskih prava ispunjava sve formalne uvjete dok ponuda Udruge 
radio Marija ne ispunjava uvijete budući da nije dostavljena potvrda FINA-e da nije podnesen 
prijedlog za otvaranje postupka predstečajne nagodbe te potvrda da nije otvoren postupak 
predstečajne nagodbe. 
 
Ad. 3. 
Jednoglasno je odlučeno: 
Na temelju članka 69. stavka 1. ZEM-a koncentracijom koja uključuje Milu Kaselja iz Đakova i 
Novi radio d.o.o., Đakovo ne nastaje nedopuštena koncentracija u smislu ZEM-a. 
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Ad. 4. 
Jednoglasno je odlučeno: 
Na temelju članka 5. Pravilnika o provedi postupaka javne nabave bagatelne vrijednosti 
pokreće se postupak javne nabave – izrada revizorskih izvješća. Procijenjena vrijednost nabave 
je =120.000,00 + PDV. 
 
 
Ad. 5. 

a) predstavnik Vijeća u Skupštini SRO Hrvatska, a temeljem upita HURA-e, biti će član 
Vijeća R. Tomljenović 

b) gosp. Hajduk kratko je izvjestio o održanom sastanak u HAKOM-u te predložio da se 
održi radni sastanak Vijeća prije donošenja odluka o mogućnosti eksperimentalnog 
digitalnog emitiranja radijskih programa te je istaknuo da se detalji nalaze u priloženoj 
bilješci  

c) članovima Vijeća predstavljen je prijedlog programa 8. Dana elektroničkih medija  
 
 
 

Dovršeno u 11.40 
 
 
Zapisnik sastavila        Predsjednica Vijeća 
 
Nives Zvonarić        Mirjana Rakić 


